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ProtokOl nr 26/09

z posiedzenia Komisji Polityki Spolecznej

w dniu 20 kwietnia 2009 r.

W posiedzeniu Komisji udzial wzicli czlonkowie Komisji oraz zaproszeni gokie zgodnie z

zakezonymi listami do protokolu.

Lista obecnos'ci czlonkOw komisji stanowi zalqcznik nr 1, natomiast lista obecnos'ci

zaproszonych gad stanowi zalqcznik nr 2 do nth. protokolu.

Posiedzenie trwalo od 9.00 do 10.00 z uwagi na wspOlne posiedzenie komisji stalych rady

Miejskiej, ktOre rozpoezae sic ma o godz. 10.00.

Ad. 1 Otwarcie	 posiedzenia Komisji Polityki Spolecznej

Przewodniezacy Komisji Dariusz Bartosik o godz. 9.00 otworzyl ...posiedzenie Komisji

Polityki Spolecznej.

Ad. 2 Stwierdzenie quorum i przyjccie porzqdku obrad

Przewodniezaey po sprawdzeniu listy obeenoki — obeenyeh 5 ezionkOw -stwierdzil quorum.

Nastepnie przedstawil proponowany porzadek posiedzenia Komisji Polityki Spolecznej .

Porzadek:

Otwarcie 26 posiedzenia Komisji Polityki Spolecznej.

Stwierdzenie quorum i przyjceie porzqdku obrad.

Wypracowanie opinii o sprawozdaniu z wykonania budZetu Gminy i miasta

Miroslawiec za 2008 r.

Przygotowania gminy do sezonu letniego — atrakeje. Promoeja, turystyka, informaeja

dot)...ezaca dzialalnoki firm agroturystycznych na terenic grainy Miroslawiec.

5. Plany odnowy wsi.

Nastepnie Przewodniezaey Dariusz Bartosik przeszcdl do glosowania nad przyjeciem

porzqdku obrad:

Glosowanie:

- za: 5 ;	 - przeciw: 0;	 - wstrzymalo sic: 0;

Porzadek obrad zostal przyjety.
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Ad. 3

Wypracowanie opinii o sprawozdaniu z wykonania bucketu Gminy i nnasta Miroslawiec za

2008 r.

Przewodniczqcy Bartosik stwierdzil, iz wykonanie budzetu gminy Miroslawiec w 105 %, jest

godne zauwa2enia. gdy2 w Walczu wynioslo 102%., a wydatki gminy Miroslawiec

zrealizowane zostaly na poziomic 96 %.

Radna Magdalena Zielonka zapytala Paniq Sekretarz Jadwige Kami ►iskq o niewykorzystanq

kwote na budowe separatora substancji ropopochodnych. ktOra zostala przeniesiona na rok

nastepny.

Po konsultacji tclefonicznej z Burmistrzem Sekrctarz oznajmila, iz kwota ktOra zostala

przeznaczona na tan cel okazala sic za mala, gdy2 separator okazal sic dro2szy o 100 °A) nit

zaloZono; pieniqdze na ten eel przeniesiono na rok kolejny, by mOc zwiekszyá potrzebnq

kwote; w projekcie zmian do bud2etu, ktOre dziS zostanq omOwione znajdzie sic to pozycja

oczywi§cie w wysokoki ktOra uwzglcdnia obecny koszt budowy tego separatora.

Poza powy2szym czlonkowie komisji nie zglosili zastrze2e6 i

Przewodniczqcy oznajmil, 2e komisja uwag nie zglasza i opiniuje wykonanie bud2etu za 2008

rok pozytywnie, Po czym przeprowadzil glosowanie:

Glosowanie w sprawie pozytywnej opinii o wykonaniu bud2etu Gminy i miasta za 2008 rok:

za: 5 ;	 przeciw: 0;	 wstrzymalo sic: 0;

Komisja przyjeta pozytyvvnq opinic w sprawie wykonania bud2etu Gminy i miatsa za 2008

rok.

Ad. 4 Przygotowania gminy do sezonu letniego — atrakcje. pronweja, turystyka, infbrrnacja

dotyczcica dzialalnoki jinn agroturystycznych na terenie gminy Miroslawiec.

Podinspektor ds. promocji turystyki sportu promocji Anna Cieplifiska przedstawila infonnacje

dotyczqcq bazy noclegowej na tcrnie gminy Miroslawiec: na terenie gminy w chwili obecnej

funkcjonuje 11 firm agroturystycznych. 2 motcle, 1 pensjonat i schronisko; pojemnok bazy

noclegowej wynosi w firmach agroturystycznych- 92 miejsca oraz 100 w pozostalych.

Poinformowala nastepnie iz na stronie Miroslawca zostanie umieszczony link do strony

WWW. i2ospodarstwa.eu -  promujqcy gospodarstwa agroturystyczne.

Nastcpnie podinspektor Cieplifiska przedstawila przygotowania jeziora Kosiakowo do

sezonu letniego, vvyjaniajqc iz oczyszczenie dna kapieliska rozpoczete bedzie w polowie

maja za pomocq bron i koparki, a nastcpnie wysypane bedzie 100 ton piasku plalowego. Na



platy zamontowane 1104 3 stoly z lawkanii, w okresie od czerwca do sierpnia stanq 2 Toi —

Toie. Oczywikie przewidziane jest systematyczne koszenie trawy i sprzqtanie

Otwarcie kqpieliska nastqpi 26 czerwca w planach jest kqpielisko strzeZone.

Radny Piotr Saryczew wraz z Przewodniczqcym Komisji Dariuszem Bartosikiem

wyrazili zadowolenie z przygotowan jeziora do tegorocznego sezonu, przytaczajqc bledy z

poprzedniego roku.

Nastgpnie omOvviony zostal projekt dotyczqcy wytyczenia nowych szlakOw turystycznych.

Pani podinspektor wyja§nila iz projekt ten jako jeden z czterech, zostal dofinansowany z

Urzcdu Marszalkowskiego w wysokoki 6000 zl. Zostanq wytyczone 3 nowe szlaki

turystyczne- ziclony, niebieski i ZOIty. Zielony dlugoki 33,5 km — od Drzewoszewa przez

Piecnik , Miroslawiec , Miroslawiec GOrny — pomnik, Orle dalcj w strong GiZyna, pc) Kalisz

Pomorski. Niebieski o dlugoki 6 km lqczqcy stanice w Piecniku z jeziorem Wielki Bytyn ;

szlak ten zostal stworzony z my§lq o dru4nach harcerskich. Szlak ZOlty o dlugoki 5 km

bcdzie polqczenie Lowicza Waleckiego z Orlem. Szlak czerwony zostanie odnowionv na

dlugoki 16,5 km.

Kolejnq informaejq przedstawionq przez Panic} podinspektor byla informacja

dotyczqca wydania ulotki ze szlakami turystycznymi oraz wydanie folderu reklamowego

promujqcego gminc jak rOwniez uzupelnienie strony internetowej. W planach jest takze

wznowienie druku widokOwek .jak i aktualizacji mapy.

Pani Cieplinska przedstawila radnym postgpy w sprawie wydania ksiq2ki o historii

Miroslawca, w tym odzyskanie rekopisOw nie4jqcego jut Pana Lozowskiego od jego syna.

Nastcpnie poinformowala o zioleniti projektu do Fundacji Wspomagania Wsi jak i

przygotowaniach do kolejnego projektu, ktOry bcdzie realizowany w ramach Lidera

Waleckiego zwi4zany z wakacjami dla dzieci ( w projekcie uwzgledniono I posilek, 2

wycieczki : na Wolin oraz do Biskupina, organizacjc mini targu historycznego, zabawy

historiq; projekt trwk bedzie od lipca do 30 wrz6nia.

Czlonkowie Komisji przyjcli informacjc Podinspektor Anny Cieplifiskiej.

Radny Piotr Saryczew zapytal czy ogloszona zostala jut akcja posesja. na co uzyskal

odpowie& twierdzqcq.

Radna Helena Muszyfiska zglosila iz w wioskach zabrane zostaly kosze na plastik.

Komisja rozpoczcla dyskusjc na temat edukacji w sprawie segregacji smieci oraz moZliwoki

ogarniccia tego problemu.

Ad. 5 Plany Odnowy Wsi.
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Informaejc przedstawila sekretarz Grainy Pani Jadwiga Kaminska, wyjaniajqe iz plany

odnowy wsi sq niezbednym zalq ,cznikiem w przypadku checi ubiegania sic o §rodki unijne z

Programu Rozwoju ObszarOw Wiejskich (PROW). Pani Sekretarz pocikre§lila, iz 13 lutego

2009 r. Pani Burmistrz osobi§cie zawiozla wniosek dotyczqcy placOw zabaw na wsiach i

istniejq dune szansc na dotinansowanie tego projcktu. Impulsem do zlolenia takiego wniosku

byly ankiety ktOre przeprowadzone zostaly w kaZdej wsi; z anklet tych wynika iz place zabaw

sq jednq z waZniejszych potrzeb mieszkaficOw. Nastepnie Pani Sekretarz przedstawila

potrzeby poszczegOlnych wsi.

W/w infOrmacja stanowi zalgeznik nr 3 do niniejszego protokoll'.

Przewodniczqcy Komisji Polityki Spolecznej Dariusz Bartosik wobec wyczerpania porzqdku

obrad o godzinie 10.00 zakonczyl posiedzenie.

Protokoloivaia	 Prowadzqcy posiedzenie

Moilikct Kedzia	 Darirtsz Bartosik
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